
osNovNA Srola,,GUSTAV KRKLEC"

MARUSn vEC
KLASA: 007-04124-0212

URBROJ: 2186-127 -03-24-19

ialinec, 12.12.2024. godine

ZAPISNIK
49. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole ,,Gustav Krklec" MaruSeve c (17. u2024.)
odrZane elektronskim putem dana 12.12.2024. godine.

Primitak pozivaza odrZavanje elektronske sjednice potvrdili su i o predloZenom dnevnom
redu se izjasnili:

l. Dubravka Plahinek, predsjednica SO-a

2. Marko Jurinjak, dlan

3. Helena Kolar Herceg, dlan

4. Anica Fatiga, dlan

5. Natalija Plantak, dlan

6. Nina Herceg, dlan

7. Maria MoLanit, Kolenko, dlan

.. Predsjednica Skolskog odbora gospoda Dubravka Plahinek dostavila je dlanovima
Skolskog odbora poziv 2a49. sjednicu Skolskog odbora koja je odrZanaelektronskim putem
dana 12. I 2.2024. godine.

DNEVNI RED:

l. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Skolskog odbora.

2. Dono5enje odluke o ustupanju na privremeno koristenje dvije udionice Opiini MaruSevec.

3. DonoSenje odluke o provodenju redovnog godi5njeg otpisa knjiZnidne gracle i imenovanju
povjerenstva za provodenje otpisa.

4. Dono5enje financijskog plana 2a2025. godinu i projekcije za2026. i 2027. godinu.

5. Upoznavanje sa podnesenim zahtjevom radnice za odobravanje neplaienog dopusta.
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Predsjednica Skolskog odbora pozvalaje dlanove Skolskog odbora da se, sukladno Poslovniku
o radu Skolskog odbora, svaki dlan na svaku todku dnevnog reda zasebno odituje na nadin da
se u poruci elektronske poSte navede broj todke dnevnog reda o kojoj se izjaSnjava uz navodenje

,,2a" ili,,proti v", bez dodatno g obrazl aganj a glaso vanj a.

Konstatira se da su svi dlanovi Skolskog odbora elektronskim putem odgovorili na poslani
poziv, nisu imali primjedbi na predloZeni dnevni red te da su se oditovali po todkama dnevnog
reda kako slijedi:

Ad. l.

Na Zapisnik 48. sjednice Skolskog odbora koji je dlanovima Skolskog odbora poslan
zajedno s pozivom za 49. sjednicu, dlanica Nina Herceg ima primjedbe koje se uvaZavaju.

U Zapisniku je navedeno kako nije opravdala izostanak sa 48. sjednice Skolskog
odbora, a gda Herceg obja5njava da poziv za sjednicu nije zaprimila. Utvrdeno je da je poziv
za odrLavanje 48. sjednice Skolskog odbora dlanici Nini Herceg upuien na pogreSnu mail-
adresu.

Nadalje, dlanica Nina Herceg ispravno navodi da je u todki 9. zapisnika 48. sjednice
Skolskog odbora nepotrebna zadniaredenica koja glasi ,,elanovi Skolskog odbora jednoglasno
donose Odluku o zabrani uno5enja i koriStenja mobilnih uredaja u Osnovnu Skolu ,,Gustav
Krklec" MaruSevec (pod todkom g. donesena je Odluka o ustupanju na privremeno koriStenje
Skolske sportske dvorane Op6ini Maru5evec).

Ostali dlanovi prihvaiaju Zapisnik 48. sjednice i nemaju nikakvih primjedbi.

Ad.2.

Skola je zaprirnila zamolbu Opdine Maru5evec za kori5tenje dviju udionica, utorkom i
detvrtkom od 17 do 19 sati, sveukupno 100 sati, u popodnevnim satima kada se ne odrZava
nastava, za potrebe odrLavanja STEM radionica za predSkolsku i djecu od 1. do 4. razreda. Za
kori5tenje udionica Opdina MaruSevec ponudila je iznos od 10,00 eura po udionici po satu
kori5tenja. Ugovor o kori5tenju sklapa ravnatelj Skole uz prethodnu suglasnost VaraZdinske
Zupanije.

ilanovi Skolskog odbora jednoglasno donose Odluku o ustupanju na privremeno
koriStenje dvije udionice Opiini MaruSevec.

Ad.3.

Na temelju dlanka 7. Zakona o knjiZnicama i knjiZnidnoj djelatlosti Qrlarodne novine
br. 17l20l9) knjiZnice su duZne poduzimati mjere za zaititu knjiZnidne grade te redovito
provoditi postupak revizije i otpisa grade sukladno pravilniku kojim se ureduje zailtita,revizija
i otpis knjiZnidne grade.

Za dlanove povjerenstva za provodenje otpisa predloZeni su:

o Dinko Zagi,knjihLridar, predsjednik
. Ljerka Brezovec, uditelj ica hrvatskog j ezika, Elan
. Sandra Sincek, uditeljica hrvatskog j ezika, dlan
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ilanovi Skolskog odborajednoglasno donose Odluku o provodenju redovnog godi5njeg
otpisa knjiZnidne grade i imenovanju povjerenstva za provodenje otpisa.

Ad.4.

Financijski plan za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. godinu koje je izradila
voditeljica radunovodstva Lorena Mudri dostavljeni su dlanovirna Skolskog odbora u privitku
pozivaza sjednicu Skolskog odbora.

ilanovi Skolskog odbora jednoglasno donose financijski plan za 2025. godinu i
projekcije 2a2026. i2027. godinu.

Ad. s.

ilanovi Skolskog odbora upoznaju se sa podnesenim zahtjevom radnice Marije Brblii
Njegovec za odobravanje neplaienog dopusta u razdoblju od 11.12.2024. do 13.06.2025.
godine zbogzdravstvenih razloga. Terneljem dl. 87. Zakona o radu i dl. 60. Pravilnika o radu
OS ,,Gustav Krklec" Maru5evec radniku se na njegov pisani zahtjev moZe odobriti neplaieni
dopust, o demu odluduje ravnatelj Skole. Skola je naSla kompetentnu zamjenu za razdoblje do
13.06.2025. godine i ravnatelj je odobrio neplaieni dopust radnici.

elanovi Skolskog odbora prirnili su obavijest na znanje te na isto nemaju primjedbe.

Drugih pitanja nije bilo i sjednica Skolskog odbora zakljudena je dana 12.,12.2024. godine
nakon oditovanja svih dlanova Skolskog odbora o todkama dnevnog reda.

ZAPISNIEAR:

Lj ilj ana Mi5ak, tajnica

SrolsroG oDBoRA:

Plahinek
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